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M U T A T Ó 
 
H a t á r o z a t o k: 
 
- 5/2020. (III. 11.) CRNÖ határozat  

Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat és „KÖLCSÖNADJUK” Kft. között kötendő 
gépkocsi bérleti keretszerződés 

 
- 6/2020. (III. 11.) CRNÖ határozat  
 Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat és Magyar Roma Galéria Egyesület között 
kötendő  szerződés 
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J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült: Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. március 
11-én megtartott, 14:00 órakor kezdődő nyilvános üléséről. 
 
Ülés helye: Városháza (Cegléd, Kossuth tér 1.) Kis-tanácskozó terem 
 
Jelen vannak: Jakab István elnök, Jakab János elnök-helyettes, Jakab Istvánné képviselő  
 
Tanácskozási joggal jelen van: dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző, Hegedűs Ágota 
alpolgármester, dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző, Bimbóné Polenyik Anikó Pénzügyi Iroda 
vezetője, Petőné Csomós Mariann pénzügyi ügyintéző,  
Jegyzőkönyvvezető: Horváthné Gál Tünde vezető-főtanácsos, 

 
Jakab István elnök köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 5 tagjából 
jelen van 3 tag, a testület határozatképes. Jegyzőkönyv-hitelesítőnek Jakab János elnök-helyettest 
javasolja. A Testület a javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta és megbízza Jakab Jánost a 
jegyzőkönyv-hitelesítő feladat ellátásával. 
 
Javaslatot tesz az ülés kiküldött meghívó szerinti napirendjére: 
 
NAPIREND – NYILVÁNOS ÜLÉS: 
1.) A CRNÖ és a „KÖLCSÖNADJUK” Kft. között kötendő gépkocsi bérleti keretszerződés 
2.) A CRNÖ és a Magyar Roma Galéria Egyesület között kötendő szerződés 
3.) Egyebek 
 
Jakab István elnök: Megkérdezi, van-e további javaslat az ülés napirendjére? Javaslat hiányában 
szavazásra bocsátja az ülés napirendjét. 
 
3 igen, szavazattal, egyhangúlag elfogadta a Képviselő-testület az ülés napirendjét. 
 
1.) napirend:A CRNÖ és a „KÖLCSÖNADJUK” Kft. között kötendő gépkocsi bérleti 

keretszerződés  
 Előterjesztő: Jakab István elnök 
 Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

  Előterjesztés a jegyzőkönyv 1. melléklete 
 
Jakab István elnök: Tájékoztatja a jelenlévőket az előterjesztésben foglaltakról, ismerteti az 
árajánlatok tartalmát. Javasolja, hogy a legkedvezőbb árajánlatot benyújtó „KÖLCSÖNAJDUK” 
Kft-től bérelje az önkormányzat a gépjárművet, mely munkájuk végzéséhez naponta szükséges, 
csak úgy tudnak azonnal intézkedni, amennyiben szükséges, ha egy járművet naponta bérelnek. 
Több esetben kellett már állampolgárokat is szállítani, ezért szeretnének ebben az évben is egy 
kisbuszt bérelni.  
 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Köszönti a jelenlévőket. Kéri a Képviselőket, hogy Cegléd Város 
Önkormányzat által nyújtott támogatást óvatosan kezeljék. Aggályát fejezi ki, hogy a Képviselő-
testület már az év elején, márciusban ilyen nagy volumenű szerződésekben vállal kötelezettségeket. 
Attól tart, hogy nem fog másra jutni a költségvetésből. Javasolja, hogy a gépjárművet ne minden 
napra kölcsönözze az önkormányzat, mert ha évközben keletkezik valami váratlan kiadás, arra nem 
marad fedezet. Úgy gondolja, hogy jobban kellene gazdálkodni.  
 



  4/6 
 

Jakab István elnök: Köszöni a hozzászólást. Egyetért is az alpolgármesterrel, de elmondja, hogy az 
idei költségvetés tervezésekor is benyújtottak 23 pontból álló tervüket, amit szeretne az 
önkormányzat megvalósítani, de egyet sem fogadott el Cegléd Város vezetése. A roma táncház 
évek óta sikerrel működik, erre nagyon büszkék. A roma hagyományokat ápolni kell. Tájékoztatja a 
jelenlévőket, hogy aki kéri nagyon szívesen megmutatja neki a feljegyzéseit, hogy az idén hol, 
milyen ügyben kellett már intézkedniük. A „KÖLCSÖNADJUK” Kft csak abban az esetben tudja 
biztosítani a gépjárművet az árajánlatban foglalt bérleti díjért, ha hosszú távon bérelik az autót. 
Ezzel az autóval élelmiszer csomagokat, ruhacsomagokat, bútorokat tudunk szállítani az arra 
rászoruló személyeknek. Ha nincs autó, akkor nem tudják végezni a munkájukat. Példaként említi, 
hogy ma egy beteg kereste meg őket, mert nincs pénze a gyógyszert kiváltani.  
 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Javasolja, hogy ilyen esetben a Hivatal Szociális csoportjához 
irányítsák az állampolgárt, ne a saját pénzükből finanszírozzák másnak a gyógyszerét.  
 
Jakab István elnök: Felsorolja, hogy elmúlt hónapban kinek mekkora anyagi támogatást nyújtottak 
saját pénzükből. Kéri, hogy ezt a gépjárműkölcsönzést és a táncházat finanszírozhassa az 
önkormányzat. Január-február hónapban is a saját járművekkel oldották meg a feladataikat.  
 
Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Szavazásra bocsátja az előterjesztett határozati javaslatot, melyet a Képviselő-testület egyhangú, 3 
igen szavazattal elfogadott, és meghozta az alábbi határozatot: 

 
5/2020 (III. 11.) CRNÖ határozat 

 
Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő–testülete  
1.) Gépjárművet bérel – a határozat mellékletében foglalt szerződés-tervezet szerint - a 

„KÖLCSÖNADJUK” Autókölcsönző és Szolgáltató Kft. Cegléd, Deák utca 15. szám alatti 
székhelyű cégtől, 2020. március 15-től 2020. december 31-ig terjedő időtartamra 11.811 
Ft+ÁFA/nap összegben. 

2.) A gépjármű bérleti díjának fedezetére a CRNÖ 2020. évi költségvetésének dologi kiadások 
előirányzatát jelöli meg. 

3.) Felhatalmazza az Elnököt a határozat elválaszthatatlan részét képező tartalom szerinti Gépjármű 
bérleti keretszerződés aláírására. 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal  Felelős: Jakab István 
elnök 

 
2. napirend: A CRNÖ és a Magyar Roma Galéria Egyesület között kötendő szerződés 

 Előterjesztő: Jakab István elnök 
 Szakmai előterjesztő Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

                     Előterjesztés a jegyzőkönyv 2. melléklete 
 
Jakab István elnök: Tájékoztatja az előterjesztésben foglaltakról. Ismerteti az árajánlatok tartalmát. 
Elmondja, hogy egyik fő sikerének tudja a CRNÖ a roma táncházat, melynek nagy a közösségépítő 
hatása. A roma hagyományok megismerése, fenntartása a cél. A ceglédi roma lakosság életében 
még nem volt egy ilyen közösség, amely ilyen sokáig fenn tudott volna maradni. Nagyon jók a 
visszajelzések, és egyre több helyre hívják meg fellépni a táncház tagjait, már országosan is ismerik 
ezt a táncházat. Jelenleg gyerekeket oktatnak, nagyon nagy az érdeklődés. Javasolja, hogy a Magyar 
Roma Galéria árajánlatot fogadja el a testület. 
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Hegedűs Ágota alpolgármester: Jelzi, hogy a szerződésben a Művelődési Központ neve nem 
pontosan szerepel. Felhívja a képviselők figyelmét, hogy a rendezvények a Művelődési Központban 
legyenek megtartva, ne magánházban, ne a képviselők házában.  
 
Jakab István elnök: Tudomásul vette az alpolgármester által elmondottakat. Elmondja, hogy voltak 
olyan esetek, amikor valóban a saját lakásán tartották meg a foglalkozást, mert azon a napon nem 
tudták megszervezni, amikor a Művelődési Központ biztosítja a termet. De a jövőben arra 
törekednek, hogy minden foglalkozás a Művelődési Központban legyen megtartva. 
 
Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: Felhívja a figyelmét a képviselőknek, hogy a szerződés 
szerint a programot a „Kossuth Művelődési Központ” Nonprofit Kft. épületében kell megtartani. 
Csak az itt megtartott programok után lehet megbízási díjat kifizetni a megbízottnak. 
 
Jakab István elnök: Szeretné, ha módosítva lenne a szerződés-tervezet, mert tavaly is volt rá példa, 
hogy a Művelődés Központ nem tudta biztosítani a termet. Nyáron is egy hónapig zárva volt a 
Központ. 
 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Biztosítja az Elnököt arról, hogy a Művelődési Központ biztosítani 
fogja a termet minden alkalomra. A nyáron pedig a táncházba járó gyerekeknek is jár egy kis 
szünet.  
 
Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Jakab István elnök Szavazásra bocsátja az előterjesztés mellékletét képező tartalommal 
előterjesztett határozati javaslatot, melyet a Képviselő-testület egyhangú, 3 igen szavazattal 
elfogadott, és meghozta az alábbi határozatot: 
 

6/2020. (III. 11.) CRNÖ határozat 
 

 
Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő–testülete  
2.) Megbízza – a határozat mellékletében foglalt szerződés-tervezet szerint - a Magyarországi 

Roma Galéria Egyesületet (1054 Budapest, Honvéd utca 3. 2/7.), hogy nyújtson szakmai 
segítséget a Cegléd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat által rendezett programok keretei 
között - a roma nemzetiség kultúrával, hagyományaival történő megismertetésére - 2020. 
március 15-től 2020. december 31-ig terjedő időtartamban. 

2.) Az 1.) pontban rögzített megbízás ellenértékét 31.496 Ft + ÁFA összegben állapítja meg, a 
fedezetének a CRNÖ 2020. évi költségvetésének dologi kiadások előirányzatát jelöli meg. 

3.) Felhatalmazza az Elnököt a határozat elválaszthatatlan részét képező tartalom szerinti 
Megbízási szerződés aláírására. 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal  Felelős: Jakab István 
elnök 
 
3.) napirend: Egyebek 
 
Jakab István elnök: Segítséget kér a Szép utcán történő gépjármű közlekedéssel kapcsolatban. 
Kérdezi, hogy hogyan tudnák kezdeményezni, hogy a Szép utca-Puskaporos utca kereszteződésében 
forgalom lassító eszközök legyenek kihelyezve. 
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Hegedűs Ágota alpolgármester: Javasolja, hogy az önkormányzat nevében egy kérelmet írjanak a 
Jegyzőnek, melyben leírják a problémát és a kérésüket is. Elmondja, hogy a Puskaporos utca 
felújítása az ide évre van betervezve.  
 
Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: Tájékoztatja jelenlévőket, hogy a NAV tájékoztatása szerint 
Jakab Krisztián képviselő 2020. február 10. napjával kikerült a köztartozásmentes adózói 
adatbázisból. Kéri, hogy a képviselőt tájékoztassa az Elnök, hogy intézze, hogy minél hamarabb 
visszakerüljön ebbe az adatbázisba. 
 
Jakab István elnök: Tájékoztatja a jegyzőt, hogy a Jakab Krisztián megvásárolt egy építési telket, a 
megadott határidőig felépítette a házát, a használatba vételi engedélyt megszerezte, a NAV mégis 
kiszabta az illetéket. Folyamatban van a NAV-nál az ügyintézés. Meg is kapta a nullás igazolást, 
amit be fog mutatni. 
 
Jakab János elnök-helyettes: Segítséget szeretne kérni. A Puttony utcában van egy ingatlan, amelyre 
a szemetet odarakják. Tulajdonos nem tudják, hogy ki, már tető sincs a házon. Szemét elszállítását 
szeretné kérni, akár a TeSzedd akció keretében. 
 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Április 23-án lesz a TeSzedd akció. Ki lesz szállítva egy konténer. 
Érdeklődik, hogy mi a helyzet a Diófa utcai szeméttel? 
  
Jakab István elnök: Beszélt a tulajdonossal, egy pár nap haladékot kért. 
 
Hegedűs Ágota alpolgármester: Szeretnél hogy április 23-án az a háromszáz ember is szedné a 
szemetet.aki a CRNÖ-től csomagot kapott évvégén, mert a tavalyi szemétszedésnél sem látott sok 
romát. 
 
Jakab István elnök: Szerinte voltak többen a képviselőkön kívüli is, de most is mozgósítani fogja a 
családokat.  
 
Hozzászólás hiányában az ülést 14 óra 30 perckor bezárja. 

 
K. m. f. 

 
  
  Dr. Diósgyőri Gitta Jakab István 
   címzetes főjegyző    elnök 
 
 Jakab János 

    jegyzőkönyv-hitelesítő
  


